
 

Zápisnica  zo zasadnutia 

VÝBORU   MESTSKEJ ČASTI SEVER TRENČÍN 
uskutočneného dňa 4. mája 2023 

v priestoroch KS Opatová 
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Garant komisie : Lucia Kebísková  

Ostatní prítomní : Mgr. Zdeno Marousek – mestská polícia Trenčín 

   Ing. Gabriela Vanková – vedúca útvaru majetku mesta 

                 

Program: 

1. Úvod 

2. Majetkové prevody 

3. Aktuálna situácia o stave Cintorína Opatová 

4. Aktuálna situácia ohľadne Autoumyvárne v časti Opatová 

5. Odpovede na požiadavky občanov a poslancov z minulého obdobia 

6. Nové požiadavky občanov a poslancov 

7. Rôzne, diskusia 

8. Záver 

 

K JEDNOTLIVÝM BODOM PROGRAMU: 

 

1. ÚVOD :  

• Predseda VMČ SEVER Mgr. Miloslav Baco privítal prítomných členov VMČ a ostatných 

prítomných. Skonštatoval, že výbor je uznášaniaschopný, prítomní boli 4 členovia. Zároveň 

ospravedlnil poslanca JUDr. Smolku, ktorý sa vopred ospravedlnil. Počas zasadnutia mal prísť 

poslanec Mgr. Bystrický a poslankyňa Mgr. Mišáková.  Následne prečítal body programu a vyzval 

prítomných poslancov k doplneniu bodu programu.  

• Predseda p. Baco navrhol doplniť ako nový bod č. 3 Aktuálna situácia o stave Cintorína Opatová. 

• Poslanec p. Petrík navrhol doplniť ako nový bod č. 4 Aktuálna situácia ohľadne Autoumyvárne 

v časti  Opatová. 

• Predseda následne vyzval prítomných poslancov k hlasovaniu o tomto programe. 

 

Uznesenie 25/05/23: VMČ SEVER schvaľuje program rokovania v rámci jeho zmeny – doplnenie 

bodu č. 3  Aktuálna situácia o stave Cintorína v Opatovej. 

HLASOVANIE :  

Za : 4  Proti : 0     Zdržal sa : 0 

Uznesenie bolo schválené.  

 

Prítomní členovia VMČ SEVER:   

 Predseda výboru 

Mgr. Miloslav Baco 

 Členovia výboru:  

Ing. Miloš Mičega  

Mgr. Martin Petrík      Ing. Ladislav Matejka 

Mgr. Zuzana Mišáková, DiS.art 

 
 

Neprítomní členovia:   

JUDr. Martin Smolka - ospravedlnený 

Mgr. Kamil Bystrický - ospravedlnený 



VMČ SEVER – 5/2023  
 Strana 2 

 

 

Uznesenie 26/05/23: VMČ SEVER schvaľuje program rokovania v rámci jeho zmeny – doplnenie 

bodu č. 4 Aktuálna situácia ohľadne Autoumyvárne v časti Opatová. 

HLASOVANIE :  

Za : 4  Proti : 0  Zdržal sa : 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

Uznesenie 27/05/23: VMČ SEVER schvaľuje program ako celok v znení jeho zmien. 

HLASOVANIE :  

Za : 4  Proti : 0  Zdržal sa : 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

 

2. MAJETKOVÉ PREVODY :  

 

1/ UMM žiada VMČ SEVER o vyjadrenie sa k prenájmu plochy na pozemku vo vlastníctve 

mesta Trenčín, za účelom umiestnenia letnej terasy pre žiadateľa, ktorý splnil podmienky vyplývajúce 

zo Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Trenčín č. 12/2013 o podmienkach zriaďovania 

a prevádzkovania terás na území mesta Trenčín, t.z. podal žiadosť o zvláštne užívanie pozemných 

komunikácií za účelom zriadenia letnej terasy spolu s príslušnými prílohami, uhradil správny poplatok 

podľa platného právneho predpisu a zároveň bolo zriadenie tejto letnej terasy prerokované odbornými 

útvarmi Mestského úradu v Trenčíne a Okresným dopravným inšpektorátom v Trenčíne. Ide 

o nasledovnú letnú terasu: 

 

• žiadateľ Margita Čelechovská – prevádzka „HOSTINEC U DRAKA“ na Opatovskej ulici 

v Trenčíne, pred objektom so súp.č. 761, prenájom plochy na pozemku CKN parc.č. 314/1 

záhrada o výmere 12 m2  
 

 

Uznesenie 28/05/23: VMČ SEVER schvaľuje žiadosť k prenájmu plochy na pozemku vo vlastníctve 

mesta Trenčín, za účelom umiestnenia letnej terasy pre žiadateľa p. Margita Čelechovská – prevádzka 

„HOSTINEC U DRAKA“ tak ako nám bol predložený. 

HLASOVANIE :  

Za : 4  Proti : 0  Zdržal sa : 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

 

2/ UMM žiada VMČ SEVER o vyjadrenie sa k žiadosti spoločnosti ESCA SK, s.r.o., ktorá 

požiadala o prenájom pozemku v k.ú. Kubrá – časť CKN parc.č. 802/1 zastavaná plocha a nádvorie 

o výmere 82,5 m2 (15 x 5,5 m).   

Ide o pozemok nachádzajúci sa na Opatovskej ulici v Trenčíne, vedľa reštauračného zariadenia  

„Reštaurácia u Zaja“, ktorého je žiadateľ prevádzkovateľom. Na predmetnom pozemku má záujem 

umiestniť herné prvky - detské ihrisko a čiastočne s tým súvisiace sedenie pre rodičov a hostí 

reštauračného zariadenia.  

Odborné útvary Mestského úradu v Trenčíne prenájom predmetného pozemku za účelom 

zriadenia celoročnej terasy a umiestnenia detského ihriska odporučili.  
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Uznesenie 29/05/23: VMČ SEVER schvaľuje žiadosť k prenájmu pozemku v k.ú. Kubrá – časť CKN 

parc.č. 802/1 o výmere 82,5 m2 (15 x 5,5 m) tak ako nám bol predložený. 

HLASOVANIE :  

Za : 4  Proti : 0  Zdržal sa : 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

 3/ UMM žiada VMČ SEVER o vyjadrenie sa ku žiadostiam spoločnosti KM corp, s.r.o., ktorá 

požiadala o: 

 

1/ zmenu nájomcu v nájomných zmluvách uzatvorených medzi Mestom Trenčín a spoločnosťou 

MAGNUS gallery, s.r.o.. Ide o nasledovné nájomné zmluvy: 

• Nájomná zmluva č. 17/2015, predmetom ktorej je prenájom pozemku v k.ú. Trenčín – časť 

CKN parc.č. 1531/222 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 1 m2, za účelom umiestnenia 

reklamného zariadenia (totem s označením MAGNUS), na dobu neurčitú  

 

• Nájomná zmluva č. 15/2018, predmetom ktorej je prenájom pozemku v k.ú. Trenčín – časť 

CKN parc.č. 1531/314 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 777 m2, za účelom jeho 

využívania na parkovanie pre návštevníkov hotela Magnus, na dobu určitú do 31.07.2038 

 

nakoľko novým vlastníkom objektu MAGNUS CENTER na Ul. Opatovská 36 v Trenčíne je 

spoločnosť KM corp, s.r.o..  

 

 

2/ zriadenie odplatného vecného bremena na dobu neurčitú, v súvislosti so stavbou Polyfunkčný 

objekt „MAGNUS CENTER“, Trenčín, prístavba terasy, na pozemku vo vlastníctve Mesta Trenčín 

– novovytvorená CKN parc.č. 1531/403 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 61 m2, v celom 

rozsahu, v prospech každodobého vlastníka objektu so súp.č. 1706, Ul. Opatovská 35 v Trenčíne.  

 

Vecné bremeno spočíva v práve: 

a) umiestniť stavbu Polyfunkčný objekt „MAGNUS CENTER“, Trenčín, prístavba terasy na 

pozemku novovytvorená CKN parc.č. 1531/403 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 61 m2, vo 

výške najmenej 2,15 m nad zemským povrchom, vrátane umiestnenia  6  ks oceľových stĺpov, pričom 

táto časť stavby nesmie žiadnym spôsobom obmedzovať užívanie spevnenej plochy parkoviska na 

pozemku – novovytovrená CKN parc.č. 1531/403,  

 

b) užívať, prevádzkovať, udržiavať, opravovať, upravovať a modernizovať nadzemnú stavbu 

v rozsahu nevyhnutnom na riadne užívanie stavby, 

 

c) vstupu, prechodu a prejazdu peši, motorovými a nemotorovými dopravnými prostriedkami, strojmi 

a mechanizmami, za účelom povolenej činnosti a činností uvedených v bode a) a b).  

 

Odborné útvary Mestského úradu v Trenčíne zriadenie odplatného vecného bremena odporučili za 

podmienky doloženia stanoviska Okresného dopravného inšpektorátu Trenčín.  

 

 

Okresný dopravný inšpektorát Trenčín z hľadiska potrieb bezpečnosti a plynulosti cestnej premávky 

s realizáciou stavby súhlasí, za dodržania nasledovných podmienok: 
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• výstavbou terasy nesmie dôjsť k zúženiu šírky parkovacích miest tak, aby ich parametre spĺňali  

podmienky STN 73 6056, pre kategóriu O2 

• v prípade, že stavbou dôjde k zásahu do priľahlej účelovej komunikácie parkoviska 

a k obmedzeniu dopravy, požaduje projekt dočasného dopravného značenia predložiť na 

odsúhlasenie ODI najneskôr 30 dní pred začatím stavebných prác 

• prizvanie svojho zástupcu ku kolaudácii stavby  

 

Zároveň si Okresný dopravný inšpektorát vyhradzuje právo na zmeny svojho stanoviska, a stanoviť 

dodatočné podmienky alebo uložené zmeniť v prípade, pokiaľ to budú vyžadovať naliehavé okolnosti 

bezpečnosti a plynulosti cestnej premávky, ako aj v prípade dôležitého verejného záujmu.  

 

 

• K predmetnému materiálu bodu č.1 mal otázky poslanec p. Mičega, spýtal sa na zmenu 

nájomcu čo tam ideme riešiť ...vedúca útvaru majetku mesta p. Vanková odpovedala, že musí 

uzatvoriť novú nájomnú zmluvu jedná sa o nové IČO .... nemôže uzatvoriť dodatok, nová 

zmluva bude za tých istých podmienok. 

 

Uznesenie 30/05/23: VMČ SEVER schvaľuje žiadosť k zmene nájomcu v nájomných zmluvách 

uzatvorených medzi mestom Trenčín a spoločnosťou Magnus gallery, s.r.o. Nájomná zmluva 

č.17/2015 a Nájomná zmluva č 15/2018 nový vlastník objektu je spoločnosť KM corp, s.r.o, tak ako 

nám bol predložený.  

HLASOVANIE :  

Za : 4  Proti : 0  Zdržal sa : 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

• Na rokovanie sa dostavila poslankyňa Mgr. Mišáková o 16.12 hod. 

 

• K bodu č.2 sa spýtal  p. Mičega ohľadne nadstavby nad parkoviskom, táto nadstavba zasahuje 

do tohto pozemku... p. Vankova dodala, že nad ten pozemok...ďalej uviedla, že bude mať 

prenajaté parkovisko parkovacie miesta a nad tými parkoviskami bude mať zriadené vecné 

bremeno, že nad tým parkoviskom môže mať tú prístavbu na dobu neurčitú vo výške 2m tak 

ako dali podmienky ODI, počet parkovacích miest bude zachovaný. P. Mičega sa spýtal koľko 

bude platiť za to vecné bremeno, p. Vanková odpovedala, že to je odplatné podľa znaleckého 

posudku, to pôjde do finančnej komisie. Za užívanie parkovísk platí zvlášť. Podľa p. Mičegu 

to má vplyv na parkovacie miesta. Poslanec P. Petrík navrhol, aby sa obmedzila iba na dobu 

trvania na dobu určitú na 20 rokov.... Debata pokračovala ďalej ohľadne terasy, parkoviska.... 

Poslanec p. Matejka navrhol presunúť tento bod č. 2 o mesiac a doniesť projekt s parkovaním 

a vyrátať či je dostatok tých parkovacích miest. P. Mičega dodal, že aby dali k tomu aj 

stanovisko architekta ohľadne zastavanosti... 

 

Predseda p. Baco dal následne hlasovať o návrhu poslanca p. Matejku, aby sa tento bod presunul na 

najbližší výbor VMČ.  

 

 

Uznesenie 31/05/23: VMČ SEVER sťahuje bod č.2 z rokovania a presúva ho na najbližší výbor VMČ  

tak ako bolo navrhnuté.  

HLASOVANIE :  

Za : 5  Proti : 0  Zdržal sa : 0 
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Uznesenie bolo schválené. 

 

 

 4/ UMM žiada VMČ SEVER o vyjadrenie sa k predaju nehnuteľností – pozemkov v k.ú. 

Opatová,  novovytvorená C-KN parc. č. 890/8 záhrada o výmere 120 m2, odčlenená geometrickým 

plánom č. 52122336-05-23 zo dňa 14.04.2023, úradne overeným Okresným úradom Trenčín, 

odborom katastrálnym dňa 19.04.2023 pod číslom 467/23, z pôvodnej E-KN parc. č. 59/13 ostatná 

plocha evidované na LV č.1 ako vlastník Mesto Trenčín v podiele 1/1-ina, pre spoločnosť RS BROS 

s.r.o., za účelom odkúpenia priľahlého pozemku a jeho zveľadenia. 

 

Ide o pozemok na Ul. Potočná nachádzajúci sa vedľa nehnuteľnosti vo vlastníctve žiadateľa. Daný 

pozemok je pre Mesto Trenčín, ako aj pre tretie osoby nevyužiteľný. 

 

 

Uznesenie 32/05/23: VMČ SEVER schvaľuje žiadosť k predaju nehnuteľnosti – pozemkov v k.ú. 

Opatová, novovytvorená C-KN parc. Č. 890/8 záhrada o výmere 120 m²  tak ako nám bol predložený. 

HLASOVANIE :  

Za : 4  Proti : 0  Zdržal sa : 1 (p. Matejka) 

Uznesenie bolo schválené. 

 

3. AKTUÁLNA SITUÁCIA O STAVE CINTORÍNA OPATOVÁ: 

• Poslanec p. Baco otvoril tému cintorín kde uviedol, že táto téma je tu už niekoľko rokov, druhé 

volebné obdobie. V územnom pláne sa vyčlenili pozemky, ktoré sú ešte stále v súkromných 

rukách obyvateľov Opatovej, pokúšame sa dostať do rozpočtu mesta, aby sa aspoň vyčlenili 

finančné prostriedky na odkúpenie...situácia je taká, že peniaze nie sú vyčlenené na 

odkúpenie... písal vedeniu mesta kde ich žiadal, aby sa časť do rozpočtu vyčlenila, predložil aj 

pozmeňujúci návrh, aby sa vyčlenila suma, ale nebol schválený. Navrhuje uznesenie za VMČ 

kde navrhuje, aby sa z položky nákup pozemkov vytvorila podpoložka  kde by sa každý rok 

vyčlenili finančné prostriedky na výkup týchto pozemkov... poslanec p. Matejka sa k tomu 

pridáva len by k tomu pričlenil aj Kubrú, podporí aj Opatovanský aj Kubranský 

cintorín...občianka doplnila, že v roku 2009 sa pripravovalo scelovanie pozemkov, vtedy boli 

už vyčlenené rozhodnutím mesta Trenčín tieto parcely, že nemôžu byť predmetom 

zcelovania.... hroby nové sú pod plotom, ....už 10 rokov boli tie zdroje rezervované...  poslanec 

p. Petrík vyjadril názor, že to nie je len Opatová, Kubrá, ale aj Kubrica Istebník 

Záblatie.....momentálne sa chystá výkup pozemkov na nový centrálny cintorín z ulice 

Východnej s krematóriom... poprosili nás, aby sme nekúskovali a nebrali výkup pozemkov 

a zbytočne odčerpávali finančné prostriedky....pre neho je prioritné vyriešiť centrálny cintorín. 

Občianka  dodala, že čo sa týka mestskej časti sever nie je tu jednota...prosí, aby zastupovali 

to čo občania mestskej časti chcú. Poslanec p. Matejka dodal, že zastupuje VMČ SEVER ak 

majú kolegovia zo Zablatia dobrý návrh on to podporí prioritne chce, aby boli cintoríny 

v Kubrej a v Opatovej, aby boli chodníky cesty...on je poslanec za túto časť. Poslanec p. 

Mičega dodal, že mali vyčlenené finančné prostriedky na mestskú časť SEVER nijaký balík, 

ktorý ostal z minulého roka každá mestská časť dostala rovnako....tie peniaze sú tu ako keby 

tu na stole a kolega p. Baco navrhol ich rozdelenie a v rámci toho aj na cintorín Opatová. To 

čo hovorí kolega, že mesto chce primárne riešiť tam nech rieši.... naša vôľa bola kde ich 

dáme....myslí si, že stále vieme z tých procesov zvrátiť a to čo navrhol na najbližšom 

zastupiteľstve vrátiť.... 

• Poslanec p. Mičega navrhol hlasovať, že finančne prostriedky z uplynulého roka, ktoré boli 

vyčlenené pre mestskú časť SEVER budú rozdelene tak ako navrhol poslanec p. Baco na 
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zastupiteľstve a zároveň požiadame mesto, aby nám na najbližšie zastupiteľstvo pripravilo 

uznesenie, ktorým tieto finančné prostriedky tam včleníme a zároveň tú časť ktorá tam bola 

schválená bude znegovaná...ten pozmeňovací návrh, ktorý tam bol schválený.  Poslanci sa 

ďalej rozprávali kto o pozmeňovacom návrhu vedel, kto čo navrhol....Občan dodal, že sú 

poslanci SEVER-u majú si objasniť za koho sú.  

 

Debata pokračovala ďalej ohľadne cintorína, vyčlenených peniazoch .... 

 

 

Uznesenie 33/05/23: Výbor VMČ SEVER žiada, aby sa  pripravilo do rozpočtu pre budúci rok 

v kapitole, ktorá je o cintorínoch  položka  cintorín Kubrá a cintorín Opatová a pre každú vyčleniť  

20 000 eur. 

HLASOVANIE : 

Za : 4  Proti : 0  Zdržal sa : 1 ( Petrík) 

Uznesenie bolo schválené. 

 

Druhý návrh na uznesenie predniesol poslanec p. Mičega, že výbor VMČ Sever odporúča mestskému 

zastupiteľstvu schváliť rozdelenie finančných prostriedkov z minulého roka vo výške 90 000 eur tak 

ako ich predniesol p. Baco na rokovaní mestského zastupiteľstva. Poslanec  P. Petrík sa spýtal ako 

sa to dá keď sú schválené, že môžu dať nový pozmeňujúci návrh s týmito položkami. Poslanec P. 

Mičega odpovedal, že budú na najbližšom MsZ predkladať návrh nanovo. 

 

Predseda p. Baco dal následne hlasovať o tomto pozmeňovacom návrhu. 

 

Uznesenie 34/05/23: Výbor VMČ SEVER odporúča mestskému zastupiteľstvu schváliť pozmeňujúci 

návrh na rozdelenie prostriedkov z minulého roka vo výške 90 000 eur tak ako ich predniesol p. Baco 

na MsZ. 

HLASOVANIE : 

Za : 3  Proti : 0  Zdržal sa : 2 ( Mišáková, Petrík) 

Uznesenie bolo schválené. 

 

 

4. AKTUÁLNA SITUÁCIA OHĽADNE AUTOUMYVÁRNE V ČASTI OPATOVÁ: 

 

• Poslanec p. Baco otvoril diskusiu k téme umyvárka a udelil slovo poslancovi p. Petríkovi.  

p. Petrík sa vyjadril k tejto téme, že prebehlo územné konanie kde niektorí obyvatelia boli 

a zachytil informácie na meste, že s umyvárkou nemajú problém, ale vadí im protihluková stena, 

ktorú by chceli odstrániť. Dodal, že hlasovať zato nebude podľa neho tam tá umývarka nemá byť. 

Občianka sa vyjadrila k tomu, že keď boli na meste, a bolo im povedané, že to poslanci schválili 

v územnom pláne ako zónu kde môže niekto podnikať....jednoducho si ako obyvatelia 

nepomôžu....stále im bolo tvrdené, že sa tam nič robiť nebude....predseda p. Baco doplnil, že bol 

osobne na tom rokovaní, minulé volebné obdobie tam bola snaha od majiteľa benzínovej pumpy 

chceli tam meniť plán, vyradilo sa to zo zmien a doplnkov... prístup požiadali cez mestský 

chodník... Občianka dodala, že je to zatiaľ pozastavené musia sa tam ešte riešiť bezpečnostné 

opatrenia ohľadne LPG, ktorá je tam... p.Petrík k tomu pridal, že by navrhol uznesenie kedy tento 

bod presunú na najbližšie zasadnutie s osobnou účasťou p. Hartmanna s projektovou 

dokumentáciou podrobnou s dopravným riešením vstupu a výstupu a rôzne možnosti, ktoré 

investor má aj niekoho zo stavebného úradu celý projekt.... p. Matejka podotkol, že spravia  
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všetko preto, aby to tam nebolo, čo bude v ich kompetencií...debata pokračovala ďalej ohľadne 

prístupu k umyvárke, prevádzkových hodinách....  

 

 

Uznesenie 34/05/23: Výbor VMČ SEVER žiada na najbližší výbor VMČ celú projektovú 

dokumentáciu za osobnej účasti ÚM p. Hartmanna a ÚSaŽP p. Ďuďákovej k prerokovaniu 

Autoumývarky v Opatovej. 

HLASOVANIE : 

Za : 5  Proti : 0  Zdržal sa : 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

5. ODPOVEDE NA POŽIADAVKY OBČANOV A  POSLANCOV Z  MINULÉHO 

OBDOBIA: 

 

 

• Mgr. Baco prečítal požiadavky z minulého obdobia, ktoré sa týkali časti Opatová. Ďalšie 

požiadavky z predchádzajúcich zasadnutí sú zverejnené vo výveskách VMČ SEVER a na 

webovej stránke mesta Trenčín. 

 

Z rokovania odišiel poslanec p. Petrík o 17:35 hod. 

 

 

6. NOVÉ POŽIADAVKY OBČANOV A POSLANCOV: 

 

Predseda Mgr. Baco udelil slovo prítomným občanom. 

 

 

• požiadavky občanov: 

 

   

2989: občianka p. Basilová + poslanec p. Baco:  občianka sa pýta či by sa nemohlo prehodnotiť, 

aby sa obnovilo spojenie MHD linka č. 6 napríklad menším autobusom. p. Baco dopĺňa, že bolo 

prisľúbené, že do septembra bude dostupné autobusové spojenie. 

 

2990: občianka: Občianka z Gagarinovej ulice pri školskom klube 7. Jedná sa o detské ihrisko číslo 

318 je rozdelené na dve polovičky ako ihrisko a lúka ( sú to akoby dva pozemky ) medzi Hodžovou 

a Gagarinovou vnútroblok pýta sa aký je zámer s týmto ihriskom do budúcna.  

 

2991: občianka p. Gavendová: Pýta sa či je zriadený sociálny taxík a ak nie či je možné ho zriadiť. 

 

 

• požiadavky poslancov: 

 

2992: poslanec p. Petrík:  Opatovčania žiadajú od Armádnej ulice až po Opatovský most zadný popri 

tepličke, aby rozjazdené koľaje - výmoli sa zrovnali bágrom alebo sa vysypal štrk, aby tam neboli 

vyjazdené koľaje. 

 

2993: poslanec p. Matejka: prosí mesto o pastport detských ihrísk a priniesť na ďalšie VMČ Sever 

mapku kde sú zakreslené všetky ihriská mestskej časti sever. 
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2994: poslanec p. Mičega: žiada na Clementisovej ulici (keď je zrušený Pádivec) doplniť aspoň dva 

– tri kusy lavičiek. Upresnenie: Tu navrhujem osadiť lavičky, je to medzi Kraskovou a ul. Clementisa. 

Bližšie k bytovke Kraskova + foto. 

 

2995: poslanec p. Mičega: sa opätovne dotazuje na požiadavku ID 1842 kde je na Clementisovej 

ulici prepadnutá vpusť dodnes to nie je opravené, kedy je naplánovaná oprava a požaduje to opraviť 

čo v najkratšom čase. Doplnená foto vpusť. 

 

2996: poslanec p. Mičega: ulica Jiráskova, nech nám ÚM dá informáciu ako sa zmestí do tých 5 m 

motorové vozidlo a dvaja cyklisti ( jeden v protismere a jeden v smere) prehodnotiť či je v súlade 

s predpismi protismerné cyklo. 

 

2997: poslanci p. Matejka a p. Mičega: žiadajú na najbližšie VMČ doniesť projekt s parkovaním a 

vyrátať či je dostatok parkovacích miest pri polyfunkčnom objekte MAGNUS CENTER kde má byť 

prístavba terasy, ktorá má byť umiestnená nad parkovacími miestami + stanovisko architekta ohľadne 

zastavanosti. 

 

3001: poslanci za VMČ SEVER: žiadajú predložiť na najbližšie zasadnutie VMČ Sever projektovú 

dokumentáciu na prerokovanie k výstavbe Autoumývarne v časti Opatová za osobnej účasti p. 

Hartmanna a p. Ďudákovej + priniesť celý projekt. 

 

7. RÔZNE, DISKUSIA: 

 

 

 

8. ZÁVER: 

 

• Mgr. Baco ukončil výbor a poďakoval všetkým za účasť. 

• Ďalšie rokovanie výboru bude dňa 1. júna 2023 v priestoroch Denného centra na Sihoti.  

 

Čas trvania zasadnutia od 16:05 hod do 18:25 hod.  

 

 

 

 

Zapísala: Lucia Kebísková 

V Trenčíne, dňa 04.05.2023 

 

 

 

 

 

Mgr. Miloslav Baco 

Predseda VMČ SEVER 

          


